
Mestská časť Bratislava-Staré Mesto 

r.rITľr.r 
~ 

Zápisnica a uznesenia 

z 3. rokovania Miestnej rady mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, konaného 
21. apríla 2015 

Prítomní členovia miestnej rady: Ing. arch. Ľubomír Boháč, Ing. Jana Španková, 
Viktor Muránsky, PaedDr. Barbora Oráčová, PhD., Soňa Párnická, Mgr. art. Veronika Remišová, 
M.A. ArtD., Mgr. Martina Uličná 

Ostatní prítomní: Mgr. Radoslav Števčík, JUDr. Peter Jesenský, Ing. Oliver Paradeiser, 
Ing. arch. Katarína Kantorová, CSc., PhDr. Judita Kopáčiková, Ing. Július Papán, 
JUDr. Ján Cilli, JUDr. Ing. Jana Barjaková, Ing. Ladislav Vanda 

PROGRAM: 
1. Územný plán zóny Kráľovské údolie - Bôrik, rok 2002 v znení aktualizácií rok 2004 

a 2005 - Zmeny a doplnky č. 1/2014 
2. Koncepcia rozvoja Staromestskej knižnice na roky 20 15 - 2018 
3. Návrh Pravidiel zverejňovania informácií o činnosti samosprávy mestskej časti Bratislava

Staré Mesto prostredníctvom internetu 
4. Návrh na prvú zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava- Staré Mesto na rok 20 15 

a zmenu plánu tvorby mimorozpočtového fondu mestskej časti Bratislava- Staré Mesto 
na rok 2015 

5. Správa o výsledkoch inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto k 31.12.2014 

6. Návrh na trvalé upustenie od vymáhania nevymožiteľných pohľadávok mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto 

7. Informácia o stave a postupe vymáhania pohľadávok mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
k 31.12.2014 

8. Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 2015 
- oblasť kultúry 

9. Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 2015 
-oblasť školstva 

1 O. Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 20 15 
- sociálna oblasť 

11. Informácia o vývoj i počtu zamestnancov Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto 

12. Informácia o realizácii investičného zámeru výstavby zariadenia sociálnych služieb 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, ul. K železnej studienke, Bratislava 

13. Informácia o krokoch vykonaných v súvislosti s projektom „Náš markt" na Poštovej ulici 
v Bratislave 

14. Informácia o realizácii projektov mestskej časti Bratislava-Staré Mesto v rámci 
„Integrovanej stratégie rozvoja mestských oblastí ISRMO OPBK 

- Mestská časť Bratislava- Staré Mesto" 
15. Informácia o Pravidlách umiestňovania letných terás v Mestskej pamiatkovej rezervácii 

Bratislava vydaných rozhodnutím starostu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 



16. Správa o stave plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto k 31.12.2014 

16/ A. Správa o vyhodnotení plnenia uznesení miestnej rady za obdobie II. polrok 20 14 
17. Návrh na pomenovanie nadchodu nad Staromestskou ulicou „Albertova lávka" 
18. Rôzne 

Rokovanie miestnej rady otvoril a viedol Mgr. Radoslav Števčík, starosta mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Starosta mestskej časti stiahol z programu rokovania miestnej rady: 
bod č. 9: Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na 
rok 2015 -oblasť školstva. 

Starosta ďalej uviedol, že sa mení pôvodný názov bodu č. 15: 
„Informácia o Pravidlách umiestňovania letných terás v Mestskej pamiatkovej rezervácii 

Bratislava vydaných rozhodnutím starostu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto" na 
„Informácia o Pravidlách umiestňovania exteriérových sedení v historickej časti mesta vydaných 
rozhodnutím starostu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto". 

Ing. Španková požiadala, aby do bodu rôzne programu rokovania bola doplnená Informácia 
členiek Dozornej rady o ich návšteve v neziskovej organizácii Maják nádeje, n.o„ 

Hlasovaním: za 6, proti O , zdržal sa O , neprítomný: 1 
členovia miestnej rady schválili program rokovania miestnej rady. 

Hlasovaním: za 6, proti O, zdržal sa O , neprítomný: 1 
za overovateľa zápisnice bol schválený zástupca starostu Ing. arch. Ľubomír Boháč, člen 

miestnej rady. 

K bodu 1: Územný plán zóny Kráľovské údolie - Bôrik, rok 2002 v znení aktualizácií rok 
2004 a 2005 - Zmeny a doplnky č. 1/2014 

Ing. arch. Kantorová - uviedla Územný plán zóny Kráľovské údolie - Bôrik, rok 2002 v znení 
aktualizácií rok 2004 a 2005 - Zmeny a doplnky č. 112014. 
Informovala členov miestnej rady, že mestskej časti ešte nebolo doručené stanovisko Okresného 
úradu Bratislava k upravenému návrhu územnoplánovacej dokumentácie. 
Mgr. Števčík - oznámil členom miestnej rady, že v prípade ak do rokovania miestneho 
zastupiteľstva stanovisko doručené nebude, materiál stiahne z programu rokovania. 

Uznesenie č. 29/2015 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 6, proti O, zdržal sa O, neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať Územný plán zóny Kráľovské údolie - Bôrik, rok 2002 
v znení aktualizácií rok 2004 a 2005 - Zmeny a doplnky č. 1/2014. 
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K bodu 2: Koncepcia rozvoja Staromestskej knižnice na roky 2015 - 2018 

PhDr. Kopáčiková - uviedla materiál Koncepcia rozvoja Staromestskej knižnice na roky 2015 
-2018. 
Mgr. Uličná - konštatovala, že na základe požiadavky Komisie pre nakladanie s majetkom 
a financie bola do materiálu doplnená Príloha č. 3 s odhadovanými finančnými nákladmi na 
realizáciu zámerov a cieľov koncepcie. Zároveň požiadala o informáciu, do akej miery bude 
koncepcia po schválení miestnym zastupiteľstvom záväzná, vzhľadom k tomu, že sú v nej na 
roky 2015 - 2016 naplánované kapitálové výdavky v sume 100 tis. EUR na rekonštrukciu 
priestorov v ZŠ na Dubovej ulici pre potreby presťahovania pobočky na Západnom rade 5 
a v návrhu rozpočtu mestskej časti na rok 2015 takéto kapitálové výdavky naplánované nie sú. 
Mgr. Števčík - uviedol, že mestská časť bude tento návrh podporovať a je na miestnom 
zastupiteľstve, ako bude schválený. 
p. Párnická - informovala členov miestnej rady, že členovia Komisie pre kultúru materiál 
prerokovali a odporučili ho schváliť. Návrh na rekonštrukciu priestorov v ZŠ na Dubovej ulici 
pre potreby presťahovania pobočky na Západnom rade 5 podporili, pretože knižnica by bola 
v našich priestoroch a investícia bude návratná. 
PhDr. Kopáčiková - uviedla, že 2 roky bolo schválených v rozpočte 80 tis. EUR na kapitálové 
výdavky a neboli zatiaľ použité. Suma 100 tis. EUR je len odhadovaná suma. Poprosila 
o podporu tejto investície, vzhľadom ku skutočnosti, že v tomto rajóne nie je žiadna pobočka. 

p. Muránsky - požiadal o doplnenie audio kníh do Cieľov v 6. bode 3. časti - Zámery, ciele, 
prínosy koncepcie, časový horizont. Zároveň požiadal o informáciu, či by sa nemohla zriadiť 

samovýdajňa kníh v oblasti Červeného kríža. 
PhDr. Kopáčiková - informovala, že už 3 roky má Staromestská knižnica uzatvorenú dohodu 
o spolupráci so Slovenskou knižnicou pre nevidiacich v Levoči, na základe ktorej majú čitatelia 
knižnice prístup k digitálnej knižnici, tiež majú k dispozícii čítačky e-kníh a mp3 prehrávače 
s voľne dostupnými elektronickými knihami. Čo sa týka samoobslužnej knižnice (knižného 
domčeka), v roku 2014 vybudovala knižnica 2 a má v pláne ďalej rozširovať ich počet v lokalite 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto. 

Uznesenie č. 30/2015 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 6 , proti O , zdržal sa O, neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať materiál Koncepcia rozvoja Staromestskej knižnice na 
roky 2015 - 2018. 

K bodu 3: Návrh Pravidiel zverejňovania informácií o činnosti samosprávy mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto prostredníctvom internetu 

JUDr. Cilli - uviedol Návrh Pravidiel zverejňovania informácií o činnosti samosprávy mestskej 
časti Bratislava-Staré Mesto prostredníctvom internetu. Informoval členov miestnej rady, že 
oproti materiálu, ktorý bol už raz zaradený do programu februárového zasadnutia miestneho 
zastupiteľstva a bol starostom stialmutý z jeho rokovania, sú do návrhu zapracované pripomienky 
projektu Správni kandidáti. Opätovne poukázal na skutočnosť, že povinnosť zverejňovať 
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informácie na žiadosti osôb o poskytnutie informácie podľa zákona č . 211/2000 Z.z. 
o slobodnom prístupe k informáciám v z. n. p na internetovej stránke mestskej časti nevyplýva zo 
žiadneho všeobecného záväzného právneho predpisu. Uviedol, že na mestskú časť bolo 
doručených z Úradu na ochranu osobných údajov 5 rozhodnutí v konaniach o ochrane osobných 
údajov, v ktorých úrad 4-krát konštatoval porušenie zákona č. 122/2013 Z. z. o ochrane osobných 
údajov. 
Niektorí členovia miestnej rady (Mgr. art. Veronika Remišová, M.A. ArtD., PaedDr. Barbora 
Oráčová, PhD., Mgr. Uličná, p. Muránsky) vyjadrili nesúhlas s vypustením ustanovenia 
týkajúceho sa zverejňovania informácií sprístupnených na žiadosť a majú problém s podporou 
materiálu v takejto podobe. Pri dôslednom dodržiavaní zákona č. 122/2013 Z. z. o ochrane 
osobných údajov nevidia dôvod na zmenu pravidiel v tomto ustanovení. 
p. Párnická - konštatovala, že v Čl. 4 boli doplnené dobré informácie v súvislosti 
s hospodárením mestskej časti. 

Na základe vyššie uvedeného predkladateľ stiahol materiál z rokovania miestnej rady. 

K bodu 4: Návrh na prvú zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 
2015 a zmenu plánu tvorby mimorozpočtového fondu mestskej časti Bratislava
Staré Mesto na rok 2015 

Ing. Papán - uviedol Návrh na prvú zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava- Staré Mesto na 
rok 2015 a zmenu plánu tvorby mimorozpočtového fondu mestskej časti Bratislava- Staré Mesto 
na rok 2015. 
Mgr. Uličná - informovala členov miestnej rady o stanovisku Komisie pre nakladanie 
s majetkom a financie, v ktorom neodporučila schváliť zmeny bežného rozpočtu, ale len zmeny 
v kapitálovom rozpočte a s tým súvisiace zmeny plánu a tvorby použitia Fondu rozvoja bývania. 
Čo sa týka splnomocnenia starostu vykonávať rozpočtové opatrenia, neodporučili schváliť návrh 
uznesenia miestneho zastupiteľstva v predloženom znení, ale bola prejavená vôľa splnomocniť 

starostu na vykonávanie rozpočtových opatrení, s tým, aby boli taxatívne vyčlenené príslušné 
programy a podprogramy. Uviedla, že stanovisko komisie podporí aj Staromestský pravicový 
klub. 
Mgr. Števčík - uviedol, že už pri schvaľovaní rozpočtu vedúci finančného oddelenia 
upozorňoval na zvýšené výdavky v podprograme 1.4 Administratíva v súvislosti s vyplácaním 
odstupného prepusteným pracovníkom a že už teraz sme v rozpore so schváleným rozpočtom. 
Upozornil, že snahou mestskej časti je šetriť a že už po uplynutí 1. polroka sa uvidí, koľko sa 
ušetriť podarilo. Jeho povinnosťou ako starostu je upozorniť na to, že schválený rozpočet je 
v rozpore s čerpaním. Nestačí robiť úpravy až na konci roka, ale priebežne v zmysle zákona o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. 
Mgr. art. Veronika Remišová, M.A. ArtD. - požiadala o informáciu, prečo je navrhovaný 
rozpočet v podprograme 1.4.Administratíva na rok 2015 vyšší ako bol schválený rozpočet v roku 
2014. 
Ing. Pa pán - uviedol, že rozpočet na rok 2014 bol navrhovaný koncom roka 2013 
z predpokladov a mzdovej inventúry v roku 2013 a v priebehu roka 2014 sa rozpočet upravoval. 
Informoval členov miestnej rady, že čerpanie za 1. štvrťrok 2015 v podprograme 
1.4 Administratíva je 838 tis. EUR. 
Mgr. art. Veronika Remišová, M.A. ArtD. - uviedla, že na zasadnutí Komisie pre nakladanie s 
majetkom a financie požiadali o informáciu, na čo bolo presne vyčerpaných 838 tis. EUR 
v podprograme 1.4 Administratíva. 
Ing. Papán - prisľúbil , že pošle podrobné čerpanie podprogramu 1.4. v sume 838 tis. EUR. 
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p. Párnická - odporučila robiť zmeny rozpočtu až po schválení záverečného účtu . 

Uznesenie č. 31/2015 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 7 , proti O , zdržal sa O , neprítomný: O 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať Návrh na prvú zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava
Staré Mesto na rok 2015 a zmenu plánu tvorby mimorozpočtového fondu mestskej časti 

Bratislava- Staré Mesto na rok 2015. 

K bodu 5: Správa o yýsledkoch inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku 
a záväzkov mestskej časti Bratislava-Staré Mesto k 31.12.2014 

Ing. Papán - uviedol Správu o výsledkoch inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku 
a záväzkov mestskej časti Bratislava-Staré Mesto k 31.12.2014. 

Uznesenie č. 32/2015 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 6 , proti O , zdržal sa O , neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať Správu o výsledkoch inventarizácie majetku, záväzkov 
a rozdielu majetku a záväzkov mestskej časti Bratislava-Staré Mesto k 3 1.12.20 14. 

K bodu 6: Návrh na trvalé upustenie od vymáhania neyymožiteľných pohľadávok 

mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

Ing. Papán - uviedol Návrh na trvalé upustenie od vymáhania nevymožiteľných pohľadávok 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto. 

Uznesenie č. 33/2015 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 6 , proti O , zdržal sa O , neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať Návrh na trvalé upustenie od vymáhania nevymožiteľných 
pohľadávok mestskej časti Bratislava-Staré Mesto. 
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K bodu 7: Informácia o stave a postupe vymáhania pohľadávok mestskej časti Bratislava
Staré Mesto k 31.12.2014 

Ing. Papán - uviedol Informáciu o stave a postupe vymáhania pohľadávok mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto k 31.12.2014. 

Uznesenie č. 34/2015 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 6 , proti O , zdržal sa O , neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať Informácia o stave a postupe vymáhania pohľadávok 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto k 31.12.2014. 

K bodu 8: Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
na rok 2015 - oblasť kultúry 

Ing. Papán - uviedol Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava- Staré 
Mesto na rok 2015 - oblasť kultúry. 

Uznesenie č. 35/2015 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 6 , proti O , zdržal sa O , neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto na rok 2015 - oblasť kultúry. 

K bodu 9: Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
na rok 2015 -oblasť školstva 

Predkladateľ stiahol materiál z rokovania miestnej rady. 

K bodu 10: Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
na rok 2015 - sociálna oblasť 

Ing. Papán - uviedol Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto na rok 2015 - sociálna oblasť. 
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Uznesenie č. 36/2015 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 6 , proti O , zdržal sa O, neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti 

Bratislava- Staré Mesto na rok 2015 - sociálna oblasť. 

K bodu 11: Informácia o vývoji počtu zamestnancov Miestneho úradu mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto 

JUDr. Jesenský - uviedol Informáciu o vývoji počtu zamestnancov Miestneho úradu mestskej 
časti Bratislava-Staré Mesto. 

Uznesenie č. 37 /2015 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 6 , proti O , zdržal sa O , neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať Informáciu o vývoji počtu zamestnancov Miestneho úradu 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

K bodu 12: Informácia o realizácii investičného zámeru výstavby zariadenia sociálnych 
služieb mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, ul. K železnej studienke, 
Bratislava 

Ing. Vanda - uviedol Informáciu o realizácii investičného zámeru výstavby zariadenia 
sociálnych služieb mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, ul. K železnej studienke, Bratislava. 
Mgr. Uličná - požiadala, či by nebolo možné zorganizovať pre poslancov obhliadku 
predmetného pozemku, vzhľadom k tomu, nie všetci poslanci vedia o ktorý pozemok sa jedná. 

Uznesenie č. 38/2015 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 6 , proti O , zdržal sa O , neprítomný: 1 

b e r i e n a v e d o m i e, 

že na rokovanie miestneho zastupiteľstva predloží prednosta Miestneho úradu mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto Informáciu o realizácii investičného zámeru výstavby zariadenia 
sociálnych služieb mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, ul. K železnej studienke, Bratislava. 
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K bodu 13: Informácia o krokoch vykonaných v súvislosti s projektom „Náš markt" na 
Poštovej ulici v Bratislave 

JUDr. Ing. Barjaková - uviedla Informáciu o krokoch vykonaných v súvislosti s projektom 
„Náš markt" na Poštovej ulici v Bratislave. 

Uznesenie č. 39/2015 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 6 , proti O, zdržal sa O , neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať Informáciu o krokoch vykonaných v súvislosti s projektom 
„Náš markt" na Poštovej ulici v Bratislave. 

K bodu 14: Informácia o realizácii projektov mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
v rámci „Integrovanej stratégie rozvoja mestských oblastí ISRMO OPBK -
Mestská časť Bratislava-Staré Mesto" 

Ing. Španková - uviedla Informáciu o realizácii projektov mestskej časti 
Mesto v rámci „Integrovanej stratégie rozvoja mestských oblastí 
- Mestská časť Bratislava- Staré Mesto". 

Bratislava-Staré 
ISRMO OPBK 

Mgr. Števčík - uviedol, že na zasadnutie miestneho zastupiteľstva pripraví doplňujúcu 
informáciu, prehľad všetkých krokov, ktoré boli vykonané od vtedy, ako sa stal starostom. 
Informoval členov miestnej rady, že boli na riadiaci orgán zaslané listy, v ktorých sa žiadalo 
o posun aktivít na koniec augusta, o vyjadrenie k stavu kontroly verejných obstarávaní 
k projektom, ktorá ešte stále nie je ukončená, o metodické usmernenie či je možné realizovať len 
niektoré projekty, alebo je nutné realizovať všetky, aký dopad bude mať pre mestskú časť 
nerealizovanie žiadneho z projektov. 

Uznesenie č. 40/2015 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 6 , proti O , zdržal sa O , neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať Informáciu o realizácii projektov mestskej časti Bratislava
Staré Mesto v rámci „Integrovanej stratégie rozvoja mestských oblastí ISRMO OPBK 
- Mestská časť Bratislava-Staré Mesto". 
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K bodu 15: Informácia o pravidlách umiestňovania exteriérových sedení v historickej časti 
mesta vydaných rozhodnutím starostu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

Mgr. Števčík - uviedol Informáciu o pravidlách umiestňovania exteriérových sedení 
v historickej časti mesta vydaných rozhodnutím starostu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto. 
Ing. arch„ Boháč - uviedol, že od budúcej sezóny chce pripraviť grafickú koncepciu, ktorá 
bude zohľadňovať záujmy mestskej časti, bez ohľadu na súkromné záujmy. 

Uznesenie č. 41/2015 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 6, proti O, zdržal sa O, neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať Informáciu o pravidlách umiestňovania exteriérových 
sedení v historickej časti mesta vydaných rozhodnutím starostu mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto. 

K bodu 16: Správa o stave plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto k 31.12.2014 

Ing. Paradeiser - uviedol Správu o stave plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej 
časti Bratislava-Staré Mesto k 31.12.2014. 

Uznesenie č. 42/2015 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 6 , proti O , zdržal sa O , neprítomný: 1 

b e r i e n a v e d o m i e, 

že na rokovanie miestneho zastupiteľstva predloží miestny kontrolór mestskej časti Bratislava
Staré Mesto Správu o stave plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava
Staré Mesto k 31.12.2014. 

K bodu 16/ A: Správa o vyhodnotení plnenia uznesení miestnej rady za obdobie II. polrok 
2014 

Ing. Paradeiser - uviedol Správu o vyhodnotení plnenia uznesení miestnej rady za obdobie 
II. polrok 2014. 
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Uznesenie č. 43/2015 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 6 , proti O , zdržal sa O , neprítomný: 1 

berie na vedomie 

Správu o vyhodnotení plnenia uznesení miestnej rady za obdobie II. polrok 2014. 

K bodu 17: Návrh na pomenovanie nadchodu nad Staromestskou ulicou „Albertova lávka" 

p. Párnická - uviedla Návrh na pomenovanie nadchodu nad Staromestskou ulicou „Albertova 
lávka". 

Uznesenie č. 44/2015 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 6 , proti O , zdržal sa O , neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať Návrh na pomenovame nadchodu nad Staromestskou 
ulicou „Albertova lávka". 

K bodu 18: Rôzne 

Mgr. art. Veronika Remišová, M.A. ArtD. - informovala členov miestnej rady o návšteve 
členiek Dozornej rady neziskovej organizácie Maják nádeje, n. o. (MUDr. Satinská a Mgr. art. 
Veronika Remišová, M.A. ArtD.) v sídle Majáka nádeje. 
Uviedla že na zasadnutie miestneho zastupiteľstva 28.4.2015 predloží materiál „ Informácia 

o návšteve členiek Dozornej rady v neziskovej organizácii Maják nádeje, n.o." 

Overovateľ: 

Zapísala: Ing.~~ 

V Bratislave, 22.04.2015 

M ·. adoslav ŠTEVČÍK 
~arosta mestskej časti 
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